
TURISTIdKA ZAIEDNICA OPCINE FAZANA
ENTE TURISTICO DEL COMUNE DI FASANA

43. istarske divizije 8, 52212Faian4 Hrvatska
tel: +385(0)52 383'72'l fax: +385(0)52 383728 e-mail: info@infofazana.hr www.infofazana.hr

ZAPISNIK
s 8. redovne Sjednice Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine FaLana koja je odrLana
28. oLujka2019. godine s podetkom u 17,30 sati u prostorijama Opiine FaLana,43. istarske divizije 8,

FaLana.

PRISUTNT CIANOVT:
- Radomir Kora6 - predsjednikTzO Falana
- Tereza Kesovija Lupetina
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovi6
- Sandra NeSovid
- Ivan Tekovid
- Damir Koste5i6
- Goran Peru5ko

ODSUTNI dT-ANOVT:
- Mihaela Bili6

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovii - direktorica Turistidkog ureda
- Barbara PuLar - djelatnica Turistidkog ureda

Predsjednik TZO Fai,ana pozdravio je prisutn e. Zatim jekonstatirao da na Sjednici prisusftuje 8 od 9
dlanova Turistidkog vijeia te da Vije6e moZe pravovaljano donositi odluke. Zazapisnidarku predlaZe

Barbaru PuLar, Sto su prisutni usvojili.

XrClanovi Vijeia su uz poziv dobili i sljededi

Dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnika sa 7. Sjednice Turistidkog vije6a.
2. Usvajanje Izvje56a o radu Nadzornog odbora u 2018. godini.
3. Prijedlog Rebalansa Financijskog plana za20l9. godinu s promjenama aktivnosti.
4. Razno.

Predsjednik TZOFaLarrapitaprisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Buduii da se nitko
nije javio zarije(,, Predsjednik daje na glasanje predloZeni dnevni red.

Dnevni red jednoglasno je usvojen.
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AD 1.)
Zaprsnrk sa 7. redovne Sjednice dlanovi Vije6a dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTz0 FaLana
upitao je prisutne da li imaju primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio zarijed,
predlale da se Zaptsnik sa 7. redovne Sjednice usvoji.

Zapisnik sa 7. redovne Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO FaLana ispridao je gospodu Zuni1, uz napomenu da ukoliko bude pitanja ili poja5njenja
gospoda Zuni6 rado 6e naknadno odgovoriti. Zatimje rekao je da su prisutni uzpoziv dobili IzvjeS6e o

radu Nadzornog odbora Turistidke zajedntce Op6ine FaLana u 2018. godini i pitao vijeinike imaju li
kakvih pitanja.
Budu6i da se nitko nije javio zarije(, Predsjednik TZOFdLana dao je na glasanje Izvje56e Nadzornog
odbora Turistidke zajednice Op6ine Falanau 2018. godini.

Izvje5de Nadzornog odbora Turistiike zajednice Opdine Fa7,ana u 2018. godinu jednoglasno je
usvojeno.

AD 3.)
Predsjednik TZOFaLane dao je rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 pozdravlja prisutne i obavjeStava ih da je Financijskim planom za 2019. godinu
planirano odrlavanje postoje6e biciklistidke staze i postavljanje signalizacije na novom dijelu koji je
trasirala i odistila Op6ina. Radi se o spoju staze 301 s Vodnjanom i prema Peroju.
Da bismo dobili novu kvalitetu, predlaZe dodatne radove na stazi: di5denje nove dionice izmedu ceste za
Peroj i Perojske ceste, postavljanje bike signalizacije, postavljanje interpretacijskih tabela. Na taj bi se

nadin izbjeglavolnjapo opasnoj Vodnjanskoj cesti, postojeia stazaproduLilaza lkm i mogli bismo
promovirati prekrasne suhozide, maslinike i brnistre kao kulturnu i prirodnu ba5tinu. Da bi sve to
rcahziralo, gda Perokovil predlaLe Rebalans Financijskog plana na sljededi nadin:

1. Pove6anje stavke Biciklistidke staze s planiranog iznosa od 15.000,00 kuna na 65.000,00 kuna
. 2. Smanjenje stavke Prijenosa sredstava u2020. godinu s 232.000,00 kuna na 182.000,00 kuna

ObrazlaLe da je potrebno cca 40.000,00 knzadi5ienje novog dijela staze tejo5 7.000,00 kn da se postave
novi znakovi i edukativne plode o suhozidima, rimske centurijacije i autohtonom bilju koji se nalazi uz
samu stazu.

Gospodin Koste5i6 upitao je kolika je duLina staze za odistiti?
r,.Gospoda Perokovid odgovorila je da se radi o 300 metara, te da je.troSak rudnog di56enja, maldiranja i
.rav+anja ceste 25.000,00kn + PDV.
Gospodin Koste5i6 upitao je da li se radi s velikim strojem?
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da bududi se radi o dijelu staze koja je s obje strane omedena
suhozidima, nije moguie raditi velikim, ved samo manjim strojem zamalEiranje.
Predsjednik TZO Falana pohvalio je gospodu Perokovi6 i gospodina PeruSka na trasiranju novih dijelova
bike staze kojima se dobio"kvalitetan spoj prema Vodnjanu i Peroju,
Gospoda Perokovi6 izjavila je da je ostalo joS prona6i spoj biciklistidke staze s Pulom, da se izbjegne za
bicikliste opasna FaZanska cesta. Navodi da se 27 " 4" odrlavafaLanska biciklijada Jug na dva kotada
koja 6e vacajuli se s Hidrobaze proli dijelom Valbandona jug, pa bi to bila jedna od mogudnosti budu6e
trase prema Puli.

Gospodin Cinkopan predlaie da spoj biciklistidke staze prema Puli ide uz ogradu kampa Bi Village te da
stazane mora biti asfaltirana, a ukoliko bt stazaprolazila s gomje strane, mogla bi se napraviti poveznica
preko novog mosta.
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Gospoda Perokovi6 dodala je da, ukoliko bi staza iSla uz Bi village, mogu se postaviti prepreke za
usporavanje.
Predsjednik Vije6a informirao je Vijeinike da 6e i6i prijedlog Opdinskom vije6u da se Setnic auzkamp
Bi Village naz,ove po Giuseppeu Biasuzziju,kao zahvala za sve Sto je Giuseppe Biasuzzinapravio za
Op6inu Faiana.

Budu6i da se nitko nije javio zarijeE, Predsjednik TZOFalana dao je na glasanje Prijedlog Rebalansa
Financijskog plana za20l9. godinu s promjenama aktivnosti koji 6e Vijede uputiti na izglasavanje
Skup5tini TZOFaLana.

Prij edlog Rebalansa Financij skog plana za 2019 . godinu s promj enama aktivnosti j ednoglasno j e usvoj en.

AD 4.)
Gospodin Cinkopan informirao je prisutne dlanove o svom prisustvu na sjednici Skup5tine Turistidke
zaiednice Istarske Zupanije. Iznio je informaciju da je Istra 2018" godine zavrililas plusom od,I,5%o.
Pred i posezona su bile jade u odnosu na20l7. godinu, dok je mjesec kolovoz bio lo5iji.
Za20I9" godinu evidentno je usporavanje bookinga Sto je posebno vidljivo kod njemadkih gostiju koji,
iako tvrde da ie vi5e ljudi i6i na godi5nji odmor, su oprezni zbog mogu6e recesije.

Gospoda Perokovi6 upitala je kakvo je stanje bookinga u kampu Bi Village za sezonu 2019.
Gospodin Cinkopan odgovorio je da je bolje u odnosu na 2018.godinu, Sto je potvrdila i gospoda
NeSovii.

Gospoda Perokovid obavijestila je prisutne dlanove o odluci Op6ine Fal,ana da se naplaiuje koriStenje
javne povrSine za sudionike Tradicijskih dana uFalani.

Predsjednik TZO Falana odgovorio je da u sludaju kad se obavlja komercijalna djelatnost nije mogu6e
dobiti suglasnost za kori5tenje javne povr5ine bez naknade.

Gospoda Kesovija Lupetina upitala je Sto ako dosada5nji izlagadi ne pristanu na naplatu i odustanu od
sudjelovanj a na Tradicij skim danima.
Predsjednik TZOFaLana odgovorio je da ima jako puno zainteresiranih koji bi se u tom sludaju odazvali.

Gospodin Cinkopan slaZe se sa prijedlogom da se napladuje kori5tenje javne povrsine

Gospodin Tekovi6 predlaLe da se do jeseni odredi plan i donese cjenik za sljedeiu sezonu.

Predsjednik TZO Falana rekao je da je prvotni prijedlog bio da izlagadina Tradicijskim danima pladaju
200,00 kn po dolasku, ali je na kraju donesene odluka da to bude 100,00 kn"
Takoder je dao prijedlog da Turistidka zajednicaplati za sve izlagade naknadu za koriStenje javne
povrSine

Gospoda Perokovi6 odgovoiila je da osim manifestacije Tradicijski dani u FaZani koji se odrZavaju od
15.6. do 15.9. svaku srijedu, Turistidka zajednicaorganizirai nekoliko gastro manifestacija nakojima se
vrSi prodaja i na kojoj pored izlagada Hand Made Faira i Istra gourmlta sudjeluju faZanski ugostitelji
(Street food festival i FeSta od kuZine) , a na Festivalu sladoleda i neki proizvoda8i sladoleda koji nisu s
podrudja Op6ine FaLana. U ponedjelj ak,I.4.2019. u 13,00 sati odrZat ie se sastanak sa svim sudionicima
Tradicijskih dana i vidjeti tko 6e pristati na nove uvjete, dokza Festival sladoleda predlaip da tro5ak
kori5tenja javne povrSine snosi TZO FaLana. ObrazlaLe to dinjenicom da se radi o najjadem dijelu
sezone, kada ptoizvodadi sladoleda imaju dovoljno posla i nede pristati sudjelovati na Festivalu uz
naplatu kori5tenj a j avne povr5ine.
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Predsjednik TZO Falana obavijestio je prisutne da 6e korisnici/prodavadi na platou kod sidra ove godine
dobiti ku6ice, te da ie im naknada zanajambiti duplo vi5a u odnosu na dosadainji najam Standova.
Takoder je napomenuo da 6e sudionici Tradicijskih dana uFalaniplalatirazliditnnaknadu, odnosno oni
koji prodaju suvenire plalati 6e 50,00kn po prisustvu, d oni koji prodaju gastro proizvode 100,00kn po
prisustvu.

Bududi da se nitko viSe nije javio za rijed, Predsjednik TZO Falana zahvaljuje prisutnima na sudjelovanju
i zatvara 8. redovnu Sjednicu Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine Falana.

Sjednica Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Op6ine Faianazavr5ila je u 18,00 sati.

Zapisnrdarka Predsjednik
Turistidke zajednice Opiine F aLana;

Barbara PuLar

F aLana, 28. oLujka 20 19 . godine


